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НОВИ САД – Члан Председништва Босне и Херцеговине Бакир Изетбеговић изјавио је
да Бошњаци из те државе неће подржати било какве "политичке авантуре" у Санџаку,
већ ће подржати тежњу за једнакошћу и равноправношћу Бошњака из Санџака у Србији.

  

"Када је реч о Санџаку, Србија треба да покаже више слуха за своје грађане, да им
помогне, да им омогући једнакост и равноправност", рекао је Изетбеговић за
новогодишње издање новосадског Дневника.

  

Он је навео да у Новом Пазару живи око 100.000 становника, од којих су 80 одсто
Бошњаци, али када се погледа њихово процентуално учешће у полицијским и судским
структурама, онда се јасно види њихова неравноправност у односу на суграђане Србе.

  

Изетбеговић је рекао да БиХ као држава има перспективу и оценио да ће се њени
политички лидери, без обзира на актуелне трзавице и антагонизме, на крају ипак
договорити, јер је то у интересу свих.

  

"Народи у БиХ могу да живе и функционишу заједно. Било је ратова на овим просторима,
али је мира и заједничког живота било десетоструко више, а монотеистичке богомоље у
Сарајеву, скоро ослоњене једна на другу, нису подигнуте вољом међународне заједнице
већ вољом људи који су живели комшијски стотинама година", казао је Изетбеговић.
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